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Agendapunt 1. Opening en mededelingen 

Toelichting Dhr. Jorritsma opent de vergadering en heet dhr. Van de Donk bijzonder welkom.  

Hij heet dhr. Wouters welkom als nieuwe collega en bestuurslid VRBZO. Tevens heet hij LKol. Hindriks 

welkom. Deze vervangt Kol. Van den Broek. 

 

Mevr. Petra de Kam is voor het eerst aanwezig als directeur VRBZO.  

Namens het bestuur dankt hij haar voor het tonen van haar interesse in deze functie. Het is de intrinsieke 

wens van het bestuur om de organisatie naar de volgende fase te brengen. Ambitie is om te horen bij de 

top 3 van innovatiefste regio’s in Nederland. Mevr. De Kam gaat het bestuur hierbij helpen. 

Na de formele beëdiging richt mevr. De Kam een kort woordje tot het bestuur. Zij bedankt het bestuur voor 

het in haar gestelde vertrouwen. 

Dhr. Jorritsma richt een paar woorden tot dhr. Van de Donk. Hij geeft aan dat samenwerking van belang is. 

De drie Brabantse veiligheidsregio’s werken al veel samen. Bijvoorbeeld op het gebied van 

crisisbeheersing, risicocommunicatie en -analyse, Omgevingswetgeving, Informatiemanagement, maar ook 

op het gebied van Incidentenbestrijding. Onlangs is nog de gezamenlijke Meldkamer Oost-Brabant 

geopend. Op internationaal gebied is er afstemming met België op het gebied van Grensoverschrijdende 

samenwerking. Dhr. Jorritsma maakt zich zorgen over de trend van de afgelopen jaren (goedkoper, 

efficiënter). Zo langzamerhand worden de grenzen van het toelaatbare bereikt. Er moet balans zijn tussen 

investeren en de risico’s die men wil accepteren. Hij spreekt ook zijn zorgen uit over ‘private rijkdom, 

publieke armoede’. Dhr. Jorritsma wil samen sterk zijn met de provinciale partner.  

 

Dhr. Van de Donk feliciteert als eerste de directeur met haar benoeming. Het betreft een verantwoordelijke 

baan in een mooi domein. Hij biedt mevr. De Kam namens de Provincie een cadeau aan.  

Dhr. Van de Donk wil als CvdK een warme betrokkenheid op gepaste afstand uitstralen. Hij heeft grote 

waardering voor veiligheidsmensen. Nu samenwerking tussen veiligheidsregio’s in het coalitieakkoord van 

GS is genoemd, wil dat niet zeggen dat deze de taak van de burgemeester overneemt. Het is een signaal 

dat, nu het probleem zich verbreidt en vertakt, er meer bestuurlijk politieke verantwoordelijkheid wordt 

genomen. Niet alleen door middelen, maar ook door het nemen van verantwoordelijkheid. De financiële 

discussies ziet hij bij gemeenten op allerlei gebied. De vraag is of de balans nog goed is tussen systemen, 

controle en het daadwerkelijke werk. 
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Dhr. Jorritsma wijst de aanwezigen op de andere vorm van de agenda. Het DB heeft tot deze wijziging 

besloten. Hij vraagt of de genoemde hamerstukken nog aanleiding geven tot opmerkingen/vragen. Dit is 

niet het geval, de hamerstukken worden gearresteerd. 

Acties 1. Kennis te nemen van de mededelingen. 

Agendapunt 2. Verslag vergadering d.d. 28 maart 2019 

Toelichting Agendapunt 5d: 

Dhr. Brenninkmeijer leest in het verslag dat er een besluit is genomen. Aangezien het stuk ter vergadering 

is uitgereikt is hij van mening dat het meer een punt van orde is.  

Dhr. Jorritsma stelt voor om aan te geven dat er een procesafspraak is gemaakt.  

 

Dhr. Jorritsma neemt de actielijst door. De wijzigingen worden verwerkt.  

Speelhuismanifest: 

J. Brenninkmeijer vraagt of dit stuk is gedeeld met de leden van het Algemeen Bestuur. Mevr. Callewaert 

geeft aan dat het manifest wel op de agenda van het BVO RB heeft gestaan.  

De gemeentesecretarissen hebben het manifest in afstemming met de directeuren GR-en opgesteld met 

het doel samen op te trekken. De status van het manifest is niet helder. Hierover moeten de 

gemeentesecretarissen helderheid scheppen en afstemming plegen met de colleges.  

Besluit Verslag wordt vastgesteld met inachtneming van de gemaakte opmerking  

Actiepuntenlijst wordt aangepast   

Actie  
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 3.  Adviserend 

Agendapunt 3a. Jaarrekening en jaarverslag – accountantsverslag (mevr. Blanksma) 

Toelichting Mevr. Blanksma:  

De accountant heeft een goedkeurende verklaring afgegeven en zal na het akkoord van het Algemeen 

Bestuur de jaarrekening en het jaarverslag tekenen.  

De Adviescommissie Financiën & Bedrijfsvoering heeft een positief advies gegeven..  

Besluit 1. De jaarrekening en het jaarverslag 2018 van Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost vast te stellen. 

2. In te stemmen met het voorstel tot resultaatbestemming om met het positieve exploitatieresultaat 

2018 de algemene reserve met € 62.018 tot het minimum niveau van € 2,0 miljoen aan te vullen en 

het restant ad € 710.518 te restitueren aan de deelnemende gemeenten. 

3. Kennis te nemen van het concept accountantsverslag 2018. 

Actie   

Agendapunt 3b. Begroting 2020 (mevr. Blanksma) 

Toelichting Alle gemeenten hebben hun zienswijze gegeven of aangegeven geen zienswijze in te dienen. 

Samenvattend wordt het handhaven van een sober beleid bepleit. 

 

Het voorstel was een bestuursopdracht te geven aan de directeur met betrekking tot de samenwerking GR-

en. Het DB wil gehoor geven aan  haar oproep om het onderzoek te doen zonder een bestuursopdracht. Zij 

is van mening dat meer bereikt kan worden door het aangaan van de dialoog. Zij ziet dit als een taak van 

de directeur. Het Algemeen Bestuur stemt hiermee in.  

Dhr. Gaillard verzoekt de directeur zich niet alleen te beperken tot bedrijfsvoering.  

Mevr. Van Gammeren vraagt of er in de begroting rekening is gehouden met de wetswijziging meldkamer 

(beheer meldkamers naar politie). Aangegeven wordt dat hiervoor een begrotingswijzing komt. 

Mevr. Blok merkt op dat de gemeente Someren graag beantwoording ziet conform de reactie aan o.a. 

Eindhoven en Cranendonck.  

Dhr. Van der Meijden spreekt zijn zorgen uit over de reservering voor arbeidshygiëne. Hij kan zich vinden 

in de evaluatie. 

Het zorgpunt over de hoeveelheid werk betreffende de Omgevingswet wordt meegenomen door de 

directeur in haar gesprekken met de andere gemeenschappelijke regelingen. 

Besluit 1. Opdracht te geven om bij het opstellen van de Visie en het meerjarenbeleidsplan nadrukkelijk 

aandacht te hebben voor manieren om effectiviteit en efficiëntie te vergroten. Daarbij ook te kijken 

naar het dienstverleningsniveau van VRBZO. 

2. Er kennis van te nemen dat de directeur de mogelijkheden en voordelen van samenwerking met de 

andere drie regionale gemeenschappelijke regelingen zal onderzoeken. 

3. Niet in te stemmen met het verzoek van de gemeente Someren tot achterwege laten van de 

indexering en vast te houden aan de gebruikelijke wijze van indexeren. 

4. In te stemmen met de voorgestelde reacties aan de gemeenten Cranendonck, Someren, Eindhoven, 

Helmond en Veldhoven en deze gemeenten als bijlage bij de reactie ook de factsheet over de 

ontwikkeling van de gemeentelijke bijdrage te sturen. Hierbij de reactie aan de gemeente Someren 

gelijk te maken aan de reacties aan Cranendonck en Eindhoven.  
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5. In te stemmen met de tekstuele suggestie van de gemeente Asten. 

6. De Begroting 2020 vast te stellen. 

Actie  

Agendapunt 3c. Herijking Basisnet Spoor (mevr. Callewaert) 

Toelichting Mevr. Callewaert memoreert wat er tijdens de vorige vergadering van het AB is besproken en welke acties 

er zijn ondernomen. 

Inmiddels heeft dhr Mak een alternatief voorstel gedaan om namens het bestuur een brief te sturen aan de 

staatssecretaris. 

Tijdens de DB-vergadering heeft dhr. Jorritsma voorgesteld om als voorzitter VRBZO allereerst het gesprek 

aan te gaan met de staatssecretaris. Hij denkt hier meer mee te kunnen bereiken dan met het toesturen 

van een brief. Het AB kan zich hierin vinden.  

Naar aanleiding van dit gesprek zullen eventuele vervolgacties worden voorgesteld. 

  

Besluit 1. Kennis te nemen van het negatieve advies van de Adviescommissie Financiën & Bedrijfsvoering over 

een dekkingsvoorstel voor onderzoeken Spoorveiligheid. 

2. Kennis te nemen van het alternatieve voorstel van de heer Mak d.d. 28 juni 2019. 

3. Dhr. Jorritsma een gesprek aan te laten gaan met staatssecretaris Van Veldhoven. 

Actie  

Agendapunt 3d. 3
e
 begrotingswijziging 2019 (mevr. Blanksma) 

Toelichting - 

Besluit 1. In te stemmen met de 3
e
 begrotingswijziging 2019. 

Actie  

Agendapunt 3e. Actualisatie Rampbestrijdingsplannen 

Toelichting - 

Besluit 1. De Rampbestrijdingsplannen EDCO, Imperial Chemical Logistics, Metabel, Nyrstar en Diffutherm vast 

te stellen. 

Actie  

 4. Meningsvormend 

Agendapunt - 

 5. Ter kennisname 

Agendapunt 5a. Evaluatie bestuursstructuur(dhr. Jorritsma) 

Toelichting Dhr. Brenninkmeijer vraagt naar een tekst uit de evaluatie afkomstig uit het BVO CB: “Hoewel de toon van 

AB-vergaderingen veranderd is, blijft de vergaderdynamiek niet optimaal. Verbetering zit wellicht niet in 

structuuroplossingen.”  

Dhr. Houben geeft aan dat is bedoeld dat er ruimte blijft voor verbetering. De verbetering zit wellicht niet in 

structuuroplossingen. Hij ziet het als een uitnodiging om vanuit het bestuur steeds verder te verbeteren. 

Besluit 1. Kennis te nemen van de resultaten van de evaluatie van de bestuursstructuur. 

2. Kennis te nemen van het voornemen de huidige werkwijze voort te zetten en op een later moment te 
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komen tot eventuele aanpassingen of formaliseren.  

Actie  

Agendapunt 5b.  Meerjarenstrategie – bijstelling planning (mevr. Blanksma) 

Toelichting 

 

Mevr. Blanksma geeft een korte toelichting op de bijgestelde planning. 

Mevr. De Kam ziet dat er een mooi traject in gang is gezet, maar wil graag de gelegenheid hebben om een 

bijdrage te leveren aan de visie en het meerjarenbeleid. 

Zowel de organisatie als het Dagelijks Bestuur stellen voor om het beleidsplan conform artikel 14 Wet 

Veiligheidsregio’s aan het einde van 2019 vast te stellen en de visievorming in het 1
e
 kwartaal van 2020 af 

te ronden.  

Dhr. Brenninkmeijer vraagt of het beleidsplan dan een jaar langer door moet lopen, zodat vanaf 2021 met 

een begroting gestart kan worden die aansluit bij het beleidsplan. Aangegeven wordt dat de visie een jaar 

later ingaat. De bestuurlijk strategische visie vertaalt de visie voor de komende 4/5 jaar. 

 

Na de brand bij Chemiepack heeft dhr. Van de Donk bepleit om af te stappen van het ‘vinkjes zetten’. Dhr. 

Jorritsma is het hiermee eens maar wil wel voldoen aan de wet wat betreft de verplichte planfiguren. 

Daarnaast kijken we naar ruimte binnen de regels. 

Besluit 1. Kennis te nemen van de voortgang van het proces van totstandkoming van een meerjarenstrategie. 

2. Kennis te nemen van de keuze om de afzonderlijke onderdelen van de meerjarenstrategie op te 

splitsen en de planning hierop aan te passen conform het in de bijlage weergegeven schema. 

Actie  
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Agendapunt 5c. Veiligheidsberaad (dhr. Houben) 

Toelichting Tijdens de vergadering van het Veiligheidsberaad is gesproken over het thema vrijwilligheid en de 

strategische agenda (m.n. het onderwerp ongekende crises). 

De uitkomsten van het onderzoek in Amsterdam zijn gepresenteerd door burgemeester Halsema.  

 

Vrijwilligheid: 

Er is een uitgebreide inhoudelijke discussie gevoerd over de ernst van de kwestie.  

In onze regio geen acuut probleem vrijwilligheid, het betreft wel een maatschappelijke ontwikkeling. VB 

heeft geconcludeerd dat de huidige vorm van vrijwilligheid niet kan blijven bestaan. Onderwerp komt terug 

in vergadering van 19 december. VB heeft hier een nationale kwestie van gemaakt. 

 

Ongekende crises: 

Gezamenlijke aanpak van de 3 Brabantse veiligheidsregio’s. Dit heeft geresulteerd in vaststelling van het 

plan van aanpak. De voorzitters van de 3 Brabantse veiligheidsregio’s gaan het land verder helpen.  

 

Dhr. Van der Meijden vindt het goed dat de landelijke zorgen omtrent vrijwilligheid scherp worden 

weggezet. Dit zorgpunt is in deze regio besproken met korpsen in onze omgeving. Wat kunnen we zelf 

doen? Hij vraagt om dit punt op de agenda te houden. Bij hem latent aanwezig. 

Dhr. Vos sluit zich hierbij aan. Na zomerreces weer eens om tafel gaan zitten. Kijken waar we zelf staan, 

hierover van gedachten wisselen. Zorgen zijn er, zaken zijn juridisch gezien complex.  

Dhr. Jorritsma wil het onderwerp, net zoals bij het onderwerp Herijking basisnet spoor, gezamenlijk 

oppakken. Hij blijft graag aangehaakt bij de discussie. 

Besluit 1. Kennis te nemen van mededelingen Veiligheidsberaad. 

Actie  

Agendapunt 5d. 1
e
 bestuursrapportage 2019 (mevr. Blanksma) 

Toelichting  

Besluit 1. Kennis te nemen van de 1
e
 bestuursrapportage 2019. 

Actie  

Agendapunt 5e. Operationele prestaties 2018 

Toelichting Dhr. Houben lijkt het schema helder. Inspectie J&V gaat in gesprek over gehanteerde systematiek. 

De advisering van operationele regionale teams komt terug in het verbeterproces.  

Dhr. Brenninkmeijer vraagt een toelichting op de tabel leeropbrengst in de poster. Toelichting zal schriftelijk 

worden verzorgd. 

Besluit 1. Kennis te nemen van het overzicht operationele prestaties 2018. 

Actie Schriftelijke toelichting op tabel leeropbrengst (poster) 

Agendapunt 5f. Terugkoppeling uit BVO’s en AFB (dhr. Jorritsma)  

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de besprekingen in de Bestuurlijke Vooroverleggen en Adviescommissie 

Financiën & Bedrijfsvoering. 

Actie  

Agendapunt 5g. Verslag Archiefbeheer 2018 (mevr. Blanksma) 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van het verslag Archiefbeheer 2018. 
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Actie  

Agendapunt 6. Rondvraag en sluiting 

Toelichting Dhr. Jorritsma sluit de vergadering en wenst iedereen een fijne vakantie. 

Actie  


